



*Le texte Français suit*

## ***Team Canada Begins Play at Junior World Championships***

WINNIPEG, MB (November 8, 2019) - Twelve athletes from across Canada will begin competition this weekend at the International Racquetball Federation's Junior World Championships being held in San José, Costa Rica from November 8 to 16, 2019.

Team Canada will be led by veteran athletes Cassie Prentice (Macrorie, SK), Juliette Parent (St Jacques de Montcalm, QC) and Sean Sauvé (Valleyfield, QC) who have all competed for Canada at the junior level several times. Prentice and Parent won silver at the 2018 world championships and Sauvé won bronze twice in boy's doubles in 2018 and 2016.

Returning athletes Camelia, Ofelia and Tamara Wilsam (Repentigny, QC), Nathan Jauvi (Terrebonne, QC), Naman Gauri (Lethbridge, AB) and Christian Pocsai (New Hamburg, ON) also bring experience to the team. Ofelia and Tamara Wilsam won bronze together in 2016.

The team will be rounded out by Kelly-Marie Barrett (Leamington, ON), Kyle Dick (Wheatley, ON) and Asher Pocsai (New Hamburg, ON) who are all competing at their first international event.

The coaches for Team Canada will be Michel Gagnon of Montréal and Rino Langelier of Brossard, QC.

Selection of the Junior World Championship team was based on results from the 2019 National Championships held last April.

The event will be live-streamed by the International Racquetball Federation. Links to the draws, results and live-streaming can be found on the [International Racquetball Federation](http://www.internationalracquetball.com) website.

### ***Team Canada for 2019 Junior World Championships***

#### **Boys**

<b>Athlete</b>	<b>Hometown</b>	<b>Event</b>	<b>Personal Coach</b>
Kyle Dick	Wheatley, ON	18 & U Singles & Doubles	Andrew Dick
Sean Sauve	Valleyfield, QC	18 & U Singles & Doubles	Rino Langelier
Naman Gauri	Lethbridge, AB	16 & U Singles &	No coach named

		Doubles	
Nathan Jauvin	Terrebonne, QC	16 & U Singles & Doubles	Michel Gagnon
Asher Pocsai	New Hamburg, ON	14 & U Singles & Doubles	Rino Langelier
Christian Pocsai	New Hamburg, ON	14 & U Singles & Doubles	Rino Langelier

## Girls

Athlete	Hometown	Event	Personal Coach
Cassie Prentice	Macrorie, SK	18 & U Singles & Doubles	Loren Prentice & Barclay
Camila Wilscam	Repentigny, QC	18 & U Singles & Doubles	Michel Gagnon
Kelly-Marie Barrett	Tecumseh, ON	16 & U Singles & Doubles	Terry Nelson
Juliette Parent	St Jacques de Montcalm, QC	16 & U Singles & Doubles	Rino Langelier
Ofelia Wilscam	Repentigny, QC	14 & U Singles & Doubles	Michel Gagnon
Camila Wilscam	Repentigny, QC	14 & U Singles & Doubles	Michel Gagnon

## Coaching & Team Support Staff

Name	Hometown	Role
Michel Gagnon	Montréal, QC	Head Coach
Rino Langelier	Brossard, QC	Assistant Coach

Racquetball Canada is the national sport governing body for the sport of Racquetball in Canada. Along with the support of the Government of Canada and many valued partners Racquetball Canada develops competitive national teams and oversees programs that grow the sport of racquetball in Canada. For more information visit our [website](#).

## Media Contact:

Jan Hanson  
 Director of Communications and Marketing  
 Racquetball Canada Board of Directors  
[RballCanadaComms@outlook.com](mailto:RballCanadaComms@outlook.com) | 306.502.4422

## ***Équipe Canada va commencer à jouer au Championnat du monde junior***

WINNIPEG, MB (8 novembre 2019) - Douze athlètes de partout au Canada participeront au Championnat du monde junior de la Fédération internationale de racquetball qui se tiendra à San José, au Costa Rica, du 8 au 16 novembre 2019.

Équipe Canada sera dirigée par les vétérans Cassie Prentice (Macrorie, SK), Juliette Parent (St Jacques de Montcalm, QC) et Sean Sauvé (Valleyfield, QC) qui ont tous déjà représenté le Canada plusieurs fois au niveau junior. Prentice et Parent ont remporté la médaille d'argent au championnat du monde de 2018 et Sauvé a remporté deux médailles de bronze en double garçon en 2018 et 2016.

Camelia, Ofelia et Tamara Wilscam (Repentigny, QC), Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), Naman Gauri (Lethbridge, AB) et Christian Pocsai (New Hamburg, ON), sont tous de retour et ils apportent leur expérience à l'équipe. Ofelia et Tamara Wilscam ont remporté ensemble la médaille de bronze dans l'épreuve du double féminin en 2017.

L'équipe sera complétée par les recrues Kelly-Marie Barrett (Tecumseh, ON), Kyle Dick

(Wheatley, ON) et Asher Pocsai (New Hamburg, ON).

Les entraîneurs d'Équipe Canada seront Michel Gagnon de Montréal et Rino Langelier de Brossard, QC.

La sélection de l'équipe du Championnat du monde junior a été basée sur les résultats du Championnat canadien junior de 2019 qui a eu lieu en avril dernier.

L'événement sera retransmis en direct par la Fédération Internationale de Racquetball. Les liens vers les tirages au sort, les résultats et la retransmission en direct se trouvent sur le Web de la Fédération internationale de racquetball.

Équipe Canada pour le Championnat du monde junior de 2019

Ce tournoi sera retransmis en direct sur Internet par la Fédération internationale de racquetball. On peut trouver les liens vers les tirages, les résultats et la webdiffusion sur le Web de la Fédération internationale de racquetball, à l'adresse suivante : [International Racquetball Federation](http://InternationalRacquetballFederation.com).

### **Équipe Canada au Championnat du monde de 2019**

#### **Garçons**

<b>Athlète</b>	<b>Domicile</b>	<b>Épreuve</b>	<b>Entraîneur personnel</b>
Kyle Dick	Wheatley, ON	18 & U simples et doubles	Andrew Dick
Sean Sauvé	Valleyfield, QC	18 & U simples et doubles	Rino Langelier
Naman Gauri	Lethbridge, AB	16 & U simples et doubles	
Nathan Jauvin	Terrebonne, QC	16 & U simples et doubles	Michel Gagnon
Asher Pocsai	New Hamburg, ON	14 & U simples et doubles	Rino Langelier
Christian Pocsai	New Hamburg, ON	14 & U simples et doubles	Rino Langelier

#### **Filles**

<b>Athlète</b>	<b>Domicile</b>	<b>Épreuve</b>	<b>Entraîneur personnel</b>
Cassie Prentice	Macrorie, SK	18 & U simples et doubles	Loren Prentice & Barclay
Camila Wilscam	Repentigny, QC	18 & U simples et doubles	Michel Gagnon
Kelly-Marie Barrett	Tecumseh, ON	16 & U simples et doubles	Terry Nelson
Juliette Parent	St Jacques de Montcalm, QC	16 & U simples et doubles	Rino Langelier
Ofelia Wilscam	Repentigny, QC	14 & U simples et doubles	Michel Gagnon
Tamara Wilscam	Repentigny, QC	14 & U simples et doubles	Michel Gagnon

#### **Entraîneurs et membres du personnel de soutien de l'équipe**

<b>Nom</b>	<b>Domicile</b>	<b>Poste</b>
Michel Gagnon	Montréal, QC	Entraîneur en chef
Corey Osborne	Brossard, QC	Entraîneur adjoint

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. Avec le soutien du gouvernement du Canada et de nombreux précieux partenai Racquetball Canada développe des équipes nationales compétitives et supervise des programmes visant à faire progresser le racquetball au Canada. Pour obtenir de plus am informations, à propos de Racquetball Canada, [visitez le site](#).

**Personne-ressource pour les médias :**

Jan Hanson  
directrice des communications et du marketing  
Conseil d'administration de Racquetball Canada  
[RballCanadaComms@outlook.com](mailto:RballCanadaComms@outlook.com) | 306-502-4422

Join My Mailing List



Funded by the Government of Canada  
Financé par le gouvernement du Canada

Canada